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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Erő, izom, tejet iszom?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szélsőséges vegán aktivisták bizonyára örülnek a hírnek, hogy a kezdeti heti ötről mostanra csupán
háromra csökkent azoknak a napoknak a száma, amikor az iskolatej program keretében tejet kapnak
a magyar diákok. Pedig a tej élet, erő, egészség. A hazai gazdák ilyenformán való támogatása meg
nemzetgazdasági szempontból is fontos, nem is beszélve a gyerekek érdekéről!

A túlárazott  állami  projekteken  meggazdagodott  NER-oligarcha  luxusjachtjának  ára  6-7  évre
fedezné a teljes program finanszírozási igényeit, de hosszan lehetne sorolni azokat a kormányzati
kiadási  tételeket  is,  amelyeknél  ezerszer  jobb  helyen  lenne  a  pénz,  ha  iskolatej  programra
fordítanák. De nem kívánom erre terelni a kérdésről folyó diskurzust, mert őszintén bízok egy éremi
válaszban, de még inkább a probléma hathatós megoldásában.

Az  Európa-rekorder  infláció,  különösen  pedig  a  brutális  élelmiszerár-drágulás  korában,  amikor
nagyon sok családnak okoz gondot  az egészséges  táplálék megvásárlása,  fontos lenne,  hogy ne
szűküljön a hasonló támogatások köre.

Tisztelettel kérdezem tehát: milyen konkrét intézkedést kívánnak tenni annak érdekében, hogy újra
hetente ötször járjon az iskolatej?


